
 
İEİS Başkanı düşük ඈlaç kuruna dඈkkat çektඈ; 
'Beklentඈmඈz temmuzda ඈkඈncඈ bඈr güncelleme' 
dedඈ 
Fiyatlandırma, Geri Ödeme ve Ruhsatlandırma Çalıştayı, İlaç Endüstrisi İşverenler 
Sendikası (İEİS) ev sahipliğinde düzenlendi. Düşük ilaç kurunun hayati bir sorun olduğunu 
ifade eden İEİS Yönetim Kurulu Başkanı Nezih Barut "Ana beklentimiz gelecek yılın şubat 
ayı beklenmeden temmuz ayında, ilaç kurunda mutlaka ikinci bir güncelleme daha 
yapılmasıdır" dedi 
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